Intercontinental
360, Saint-Antoine Street West, Montreal, QC, H2Y 3X4

Tarif
B\ S259 CAD (chambre simple ou double)
§ \,I I., ! WIFI gratuit inclus

i ¥ o -  - ‘ Rates
‘ S259 CAD (single or double occupancy)
Includes free WIFI

HOTEL INTERCONTINENTAL

FR: Description de I’'hotel

Parfaitement situé que ce soit pour les divertissements ou les affaires, l'InterContinental de Montréal vous
offre une vue magnifigue du Vieux-Montréal, tout en vous permettant un acces facile au Palais des
congres de Montréal via la ville souterraine. Tout pres, vous vy trouverez plusieurs attractions touristiques
telles que la Basiligue Notre-Dame. N'oubliez pas de venir déguster un de nos cocktails signature au Sarah
B. bar, de vous relaxer dans notre piscine au sel ou de déguster notre somptueux menu du Restaurant
Osco ! Ressourcez-vous dans votre spacieuse chambre ; tout y est spécialement concu pour votre confort.

ENG: Hotel Description

Perfectly placed for business or leisure, the InterContinental Montreal is connected to Montreal Convention
Centre and boasts stunning views overlooking Old Montreal and the port. Nearby you'll find many places
to explore in the old city of Montreal, including Notre-Dame Basilica. Upon your return, enjoy signature
cocktails at the Sarah B. bar, relax in our salt-water lap pool or sample the sumptuous menu at Osco!
Restaurant. Retire to a spacious guest room, knowing every comfort is provided



